



DEWAN BANDARAYA KUCHING UTARA
KENYATAAN TENDER
KAEDAH PEROLEHAN SECARA E-TENDER

Bil.	No. Tender	Tajuk Tender	Pendaftaran	Yuran Dokumen (RM)	Jenis Tawaran	Kaedah Perolehan	Tarikh Tutup Dan Masa Penyerahan Dokumen Tender
a.	DBKU/CQS/P/119/19	Annual Contract For Rectification And Maintenance Works Of Existing Reinforced Concrete Manhole Cover, Pedestrian Railing, Guardrail And Bollard Within DBKU Areas, Kuching	Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kelas : D atau E Kepala : III (Road Works/Earthworks) Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)	RM100.00	Bumiputara	Secara E-Tender	Rabu, 29 Januari, 2020 12:00 tengahari
b.	DBKU/CQS/P/43/19	Retender: Cadangan Membaikpulih Tembok Penahan dan Pejalan Kaki di Sebahagian Jalan Batu Lintang, Kuching	Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kelas : EX atau F Kepala: I (Civil Engineering Works) Sub-Kepala : 1 (General Civil Engineering Works Including Piling) Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)	RM50.00	Bumiputera	Secara E-Tender	Rabu, 29 Januari, 2020 12:00 tengahari
c.	DBKU/CQS/S/20/19	Retender: Supply and Delivery of Top Soil To DBKU	Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kategori : A atau B atau C Kepala : I (Civil Engineering Building Materials) Sub-Kepala: 3(Construction & Others Materials) Atau Kepala : V (Chemicals And Materials) Sub-Kepala : 4 (c) (Others – Top Soil, Plants, Turfs)	RM50.00	Terbuka	Secara E-Tender	Rabu, 29 Januari, 2020 12:00 tengahari
d.	DBKU/CQS/S/25/19	Supply Of Labourers To Carry Out Landscaping Work For Dewan Bandaraya Kuching Utara	Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kategori : A atau B atau C Kepala : VI (General Supply) Sub-Kepala: 6 (a) (General Supply-General Labourer) Atau Kelas : D atau E Kepala : VI (Reforestation (Forestry) & Landscaping Works) Sub-Kepala : 5 (Landscaping & Other Related Works)	RM100.00	Terbuka	Secara E-Tender	Rabu, 29 Januari, 2020 12:00 tengahari
e.	DBKU/CQS/P/120/19	Annual Contract For Maintenance Works Of Reinforced Concrete Drain, House Entrance Crossover, Reinforced Concrete Box Culvert Within DBKU Areas, Kuching	Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kelas : BX atau C Kepala : I (Civil Engineering Works) Sub-Kepala : 1 (General Civil Engineering Works Including Piling) Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)	RM200.00	Bumiputara	Secara E-Tender	Rabu, 5 Februari, 2020 12:00 tengahari

Kontraktor-Kontraktor perlu berdaftar melalui Sistem E-Tender dan diluluskan oleh Dewan Bandaraya Kuching Utara sebelum pembelian dokumen tender dibenarkan.



**DEWAN BANDARAYA KUCHING UTARA
KENYATAAN TENDER
KAEDAH PEROLEHAN SECARA E-TENDER**

2. Dokumen Tender boleh dibeli mulai **Sabtu, 11 Januari, 2020** melalui laman web etender.dbku.gov.my.
3. Segala bayaran yang dikehendaki dalam Kenyataan Tender ini hendaklah dibuat melalui **Paybills Malaysia**.
4. Dokumen Tender hendaklah dimasukkan sendiri oleh Petender ke dalam Peti Tender berserta **sampul surat yang dilakri** mempunyai **Catatan Nombor dan Tajuk Tender** dan hendaklah diserahkan kepada alamat tertera di bawah tidak lewat daripada jam 12.00 tengahari pada hari tutup Tender tersebut :-

**Bahagian Kontrak Dan Perolehan
Tingkat 1, Bangunan DBKU
Dewan Bandaraya Kuching Utara
Bukit Siol, Jalan Semariang
Petra Jaya, 93050 KUCHING**

5. Sebarang dokumen Tender yang dihantar dengan **'serahan tangan' (By Hand)** selepas masa yang ditetapkan adalah ditolak.
6. Dokumen Tender yang dihantar ke tempat lain **selain daripada yang dinyatakan di atas, tidak akan diterima oleh DBKU**.
7. Hanya penyertaan Tender dari petender/pemilik yang sah akan dipertimbangkan.
8. Pengkelasan Tender adalah muktamad. Sebarang rayuan dari petender yang tidak berkelayakan tidak akan dilayan.
9. Petender boleh merujuk iklan melalui Laman Web – www.dbku.sarawak.gov.my
10. Dewan Bandaraya Kuching Utara tidak terikat untuk menerima **TENDER TERENDAH** atau **MANA-MANA TENDER**.

MAKLUMAT MENGENAI PENGIKLANAN TENDER, JADUAL TENDER DAN STATUS PEROLEHAN AKAN DINYATAKAN DALAM PORTAL WEB DBKU
(<http://www.dbku.sarawak.gov.my>)